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Zápis č. 3/24 ze schůze OV Plzeňské oblasti ČJF 

konané dne 20.05.2024 
 
Místo:     Svržno 
Přítomni za OV (dle abecedy):  Dohnal Petr - on line, Hanáková Jana, Kodadová Michaela, 

Mentlíková Eva Ing., Smolík Radek                                              
Sekretář:     omluven 
 
Program schůze: 
 

1. Kontrola zápisu z minulé schůze OV 
2. Informace z VV ČJF, využití materiálu, čerpání rozpočtu 
3. Podpora z prostředků oblasti pro začínající jezdce, informace o proběhlých, plán na podzim a rok 

2025 
4. OCM 2024 – čerpání prostředků 
5. Sekretář oblasti 
6. ZZVJ a hobby minimum (příspěvek ČJF) 
7. Družstva na MČR (vedoucí ekip) 
8. OM Martinice, zhodnocení 
9. Informace o kategorizaci – P. Dohnal 
10. Různé (fotobuňky, zapůjčování překážek) 

 
Průběh jednání: 
 
Bod 1.: Probráno bod po bodu  - vše splněno. 
  
Bod 2.: Informaci podala Ing. Eva Mentlíková (zpracování výsledků, rozpisy, MČR, využití materiálu) 
 
Bod 3.: Oblast uspořádala 8 tréninků pro začínající jezdce v areálu Slavia VŠ Plzeň. Zúčastnilo se 
průměrně 6 jezdců, kteří si v roce 2024 budou dělat ZZVJ licenci. Vhodní účastníci budou pozváni na 
výběrové soustředění OCM. Na podzim plánuje oblast uspořádat další soustředění pro novou skupinu 
začínajících jezdců dle stejných podmínek jako v roce 2024. 
 
Bod 4.: V jarních měsících proběhla poslední soustředění OCM ve skocích a drezuře. Vzhledem 
k vyššímu počtu účastníků byla mírně přečerpána částka přidělená ČJF, rozdíl bude uhrazen z prostředků 
na provoz oblasti. 
 
Bod 5.: Na příštím OV bude projednáno znovu. 
 
Bod 6.: Byly domluveny další termíny pořádání ZZVJ a přípravných kurzů ve Svržně a JK Slavia VŠ 
Plzeň. Dohodnuté termíny včetně kurzů budou zadány do JISU. OV rozhodl – v případě účastníků pouze 
z oblasti – počet účastníků je minimálně 6, v případě účasti z ostatních oblastí – původních 10. Při počtu 
6 účastníků pouze z oblasti bude případná ztráta hrazena z provozu oblasti. 
V rámci ZZVJ budou vypsány zkoušky “hobby minimum“, které pro účast na hobby závodech budou od 
roku 2025 povinné. 
 
Bod 7.: OV jmenoval vedoucími ekip: 
Skoky 
Pony Michaela Kodadová  Zduchovice 



 

2 
 

Junioři děti  Ing. Eva Mentlíková  Zduchovice 
Senioři   Petr Dohnal 

Drezura Radek Smolík 
Všestrannost Adéla Císařová 
Zájemci o soutěž družstev se budou hlásit (kromě zaslání splněných kvalifikací sekretáři oblasti) 
vedoucím družstev. V letošním roce může každá oblast sestavit pouze dvě družstva na velkých koních. 
V kategorii seniorů požaduje vedoucí ekipy pro výběr účast alespoň v jedné soutěži v rámci Memoriálu J. 
Papouška v odpovídající obtížnosti. 
Zájemci by se měli hlásit vedoucímu ekipy minimálně 14 dní před uzávěrkou přihlášek. 
 
Bod 8.: 17.-19.5.  proběhlo OM skoky ve všech kategoriích na velkých koních. Účast ve všech věkových 
kategoriích byla dobrá, ve všech kategoriích proběhlo rozeskakování. Zpráva z OM a fotogalerie byla 
vyvěšena na webu oblasti a facebooku oblasti. OV se na dalších zasedáních rozhodne, jakou formou 
budou probíhat OM v dalším roce. 
 
Bod 9.: P. Dohnal informoval o připravované kategorizaci jezdců. 
 
Bod 10.: Ing. Eva Mentlíková informovala o opravě starších fotobuněk pro potřeby hobby závodů a 
menších závodů. Oblast obdržela novou fotobuňku se třemi bránami. 
Na jezdeckých závodech Slavia VŠ byla použita sada překážek ČJF k naprosté spokojenosti stavitele, 
jezdců i pořadatele.  
 
 
 
Příští schůze: Datum a místo konání po e-mailové dohodě všech členů OV. 
  
 
         Zapsal: Jan Paleček    

v.z.    
Ing.E.Mentlíková

                 


